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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„ Mit kíván tenni a kis települések létszámfogyása ellen?” címmel a Házszabály 91 .§-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Dr Gyenesei István önkormányzati miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt évek tapasztalati alapján elmondható, hogy az alacsony születési- és a maga s
halálozási arányszám következtében a falvak lakosságának száma tendenciaszer űen csökken.
Ugyancsak ezt eredményezi a kormány számos elhibázott döntése is, többek között értem e z
alatt a kisiskolák folyamatos bezárásának problémáját is. A családalapító fiatalok, a több
lehetőséget biztosító városokba költöznek .
Polgármestertársaimmal együtt folyamatosan arra törekszünk, hogy ezen folyamato t
megállítsuk, épp ezért olyan programok bevezetését kezdeményeztük, mely a letelepedn i
szándékozók érdekeit képviseli, például bevezettük a térítésmentes házhelyek biztosítását .
Ezen megoldási alternatíva is azonban hordoz magában számos problémát, hisz például a
falvak nem rendelkezek megfelel ő mennyiségű belterülettel . A külterületi részek bevonása
költséges, s ezen felül infrastrukturális ellátottságuk biztosítása is komoly terhet ró az
önkormányzatok számára .

Tisztelettel kérdezem a Miniszter Úrtól :

• A tárca kíván e valamilyen lépést tenni annak érdekében, hogy a kistelepülése k
lélekszáma ne fogyjon tovább ?

• A jövőre nézve milyen programokat tud biztosítani, melyek ezt a célt szolgálják?



Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2008 . december 20.
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